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УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА СЪВЕТНИЦИ, 
 
 

Съгласно чл. 49, ал. 1 от ЗМСМА постоянните комисии към 
Общинския съвет имат за задача да проучват потребностите на 
населението в съответната област и да правят предложения за решаване на 
проблемите, както и да осъществяват контрол за изпълнение на решенията 
на Общинския съвет.  

За съжаление постоянните комисии традиционно подценяват тези 
задачи.Свидетелство в това отношение е факта, че между отчетените 180 
решения приете от началото на годината, нито едно не е пряко свързано с 
някоя от изброените задачи. По наша преценка дневният ред на 
Общинския съвет се разминава с очакванията на обществото. Вместо 
обещаните предизоборно от Кмета 1000 нови работни места за периода от 
2007 година до края на 2011 година наетите лица в Община Шумен са 
намалели с над 3800. Въпреки това въпросите за заетостта и безработицата 
не намират место в дневния ред на общинския съвет, както и въпроси 
свързани с опазване на обществения ред. Трети месец върви разговор в 
защита на общинската собственост в СБАЛПФЗ и нито дума в защита на 
пациентите. В обръщение са категории и понятия като капитал, дялово 
участие, несъстоятелност и  ликвидация без да се говори за документи и 
критерии като Национална програма за превенция и контрол на 
туберкулозата-2012-2015 година,Областна здравна карта, брой болнични 
заведения и брой легла на 100 хил.жители, транспортна достъпност до 
спешна и болнична помощ, междуобластни различия и т.н. показатели по 



отношения, на които шуменските пациенти в повечето случаи не са 
облагодетелствани. 

Предвид гореизложеното за привеждане на дневния ред на 
общинския съвет в съответствие с този на очакванията на  обществото в 
Община Шумен, предлагаме до края на годината Общинският съвет да 
разгледа и приеме решения по следните въпроси: 

1. Отчет за изпълнението на Общинския план за развитие 2007-
2013 година с предложение за актуализация. 

2. Отчет за дейността на Звено „Вътрешен одит”  за І-вото 
шестмесечие на 2012 година 

3. Информация на комисията  по чл.29 от Закона за лечебните 
заведения за местото на СБАЛПФЗ на областната здравна 
карта 

4. Обсъждане на тема : „Състояние, проблеми и финансиране 
на разделното събиране на отпадъци” 

5. Сключване на допълнително споразумение с Концесионера 
по чистота поради промяна на законодателството 

6. Приемане на Общинска здравна политика- Решение № 71 по 
протокол №8/29.03.2012 година 

7. Отчет за изпълнение на Решение №133 по 
протокол№10/31.05.2012 година за овладяване на 
популацията на безстопанствените кучета 

8. Отчет за работата на Общинската комисия за обществено 
ред и сигурност 

9. Необходимост от постъпки за приложение на Регламент 
№1857/2006 година, касаещо отпускане на държавна попощ 
за малки и средни предприятия осъществяващи дейност в 
произвдството на селскостопански продукти на регионално 
ниво. 

 
Нямаме претенции, че тези въпроси изчерпват обществения интерес. 
Докладната е отворена и за други предложения в полза на 
гражданите. 
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